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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby  
 
Fråga till Socialnämndens ordförande Thomas Nilsonne. 
 
 
 
Har man satt in åtgärder för att öka andelen 
tillsvidareanställningar inom äldreomsorgen? 
 
 
Efter IVOs kritik blev det extra tydligt hur äldreomsorgen drabbats under 
pandemin, där tillsvidareanställningar har varit en del av problemet. 
Sedan oktober 2019-till oktober 2020 ökade andelen timanställda med 9 % 
medan tillsvidareanställningar med 1,5%. Detta talar sitt tydliga språk och 
jag har tidigare påtalat detta. 
 
Min fråga är: 
 Har man nu satt in åtgärder för att rätta till dessa 
missförhållanden, dvs sett till att tillsvidare anställningarna ökar 
och timanställningar minskar inom äldreomsorgen? 
 
 
Kerstin Espman, Miljöpartiet de Gröna.  
 
 
 
 
 


